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Z A P I S N I K 

 
16. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 12. junija 2025, 
ob 16.30, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana. 

 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan 
Podpredsedniki: Martin Šolar, Roman Ponebšek  
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Bojan Rotovnik, Aldo Zubin in Jakob Zupanc 
Predsedniki in namestniki MDO PD: Miran Ritonja (MDO PD Podravja), Andreja Senica (MDO PD 
Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar 
(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski 
MDO PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar 
(MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) 
Člani nadzornega odbora PZS: Valerija Vidmar 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Špela Mali (poslovna sekretarka 
PZS), Manca Ogrin (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) 
Drugi: Miro Eržen (vodja projektne pisarne) 
Upravičeno odsotni: Jožef Bobovnik (podpredsednik PZS), Igor Oprešnik (voljeni član UO), Milena 
Brešan (voljeni član UO), Aleš Drekonja (voljeni član UO), Jože Prah (predsednik MDO PD Zasavja), 
Ivan Resnik (načelnik Gospodarske komisije), Marko Pogačar (načelnik Komisije za Športno plezanje), 
Uroš Zagoričnik (načelnik Komisije za planinske poti), Ana Skledar (načelnica Mladinske komisije) 

 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan in predstavil predlagan dnevni 
red. Povedal je, da je na željo Bojana Rotovnika prišlo do spremembe dnevnega reda, in sicer se bo 6. 
točka obravnavala po 2. točki dnevnega reda. Dodal je, da je 3. točka umaknjena z dnevnega reda, 
ker rezultati ključnih razpisov še niso znani in posledično podatki za rebalans še niso pripravljeni. 
Prisotnih je bilo 18 članov z glasovalno pravico, to je 78,3 %. K razpravi pod 11. točko sta se najavila 
Jurček Nowakk in Manja Rajh. 

 
SKLEP 1/12-6-2025: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 16. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 15. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Rebalans finančnega načrta PZS 2025  
4. Analiza članstva PZS v tujih in domačih organizacijah  
5. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2026  
6. Ribniška koča na Pohorju in bližnja zemljišča 
7. Predlog delitve sredstev iz Sklada planinskih koč  
8. Soglasje k spremembam in dopolnitvam Pravilnika o organiziranosti in delovanju Komisije za 
varstvo gorske narave  
9. Spremembe v Katastru planinski poti  
10. Informacija o delovanju komisij PZS  
11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
12. Razno 
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Ad. 1. Potrditev zapisnika 15. seje UO PZS 
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni bilo pripomb. Povedal je tudi, da so prisotni prejeli 
tabelo realizacije sklepov, iz katere je razvidno, da so bili vsi sklepi, sprejeti na prejšnji seji, realizirani. 
Razprave ni bilo.  
 
SKLEP 2/12-6-2025: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 15. seje upravnega odbora z dne 3. 4. 
2025.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti od pretekle seje Upravnega odbora: 

• Tekmovalno turno smučanje – zadnji dve tekmi 
• Prvi del tekmovalne sezone SP v športnem plezanju 
• Tekme DP v športnem plezanju 
• Naj planinska pot 
• Naj planinska koča 
• Delovna akcija v Bavšici 
• Gorniške vasi: sprejeta Baška grapa 
• Seminar družabnosti za mentorje planinskih skupin 
• SPOT Kobarid 2025 
• Vseslovenski inkluzijski pohod 
• Predstavitev maPZS in spletni seminar o uporabi 
• Odprtje slovenske razstave v Nepalu ob 50-letnici vzpona na Makalu in 30-letnici vzpona na 

Annapurno 
• Novinarska konferenca pred poletno sezono v Dravogradu 
• Naj prostovoljec 2024, Mladinski svet Slovenije: Priznanje so prejeli Brigita Čeh, Blaž Čerenak, 

Ana Skledar in Nuša Šef iz Mladinske komisije PZS 
• Skupščina PZS 
• Zbor Komisije za športno plezanje (novo vodstvo) 
• PZS v Bohinju gostila Skupščino EUMA in BMU 
• Izšel Letopis 2024 
• Nov vodnik Slovenska Istra in Kras – Izleti po Primorski (Milan Vinčec) 
• Zaplezane zgodbe (Tomaž Žganjar), žepnica 
• Reambulacija zemljevida TNP 

Za konec je vse prisotne povabil na Dan Slovenskih planincev, ki bo v soboto, 14. 6. 2025, na Jančah. 
 
Jurček Nowakk je dodal, da so se paraplezalci udeležili dveh tekmovanj, in sicer Mastersa na Dunaju 
in tekmovanja v Ameriki. Na obeh so zasedli visoka mesta.  
 
Miro Eržen je podal informacijo o pridobivanju sredstev za planinske koče. Povedal je, da si PZS že 
dolgo prizadeva za sistemsko ureditev financiranja obnove in sanacije planinskih koč. V pripravi je 
sistemski zakon z Ministrstvom za gospodarstvo, turizem in šport. Prosili so, da se znotraj PZS pripravi 
osnutek predloga izhodišč, ki bi jih ta zakon vseboval. S tem zakonom bi PZS dobila javno pooblastilo, 
da bi na osnovi proračunskih sredstev pripravljala razpise in bila odgovorna za realizacijo le teh. 
Povedal je, da je ključno, da se do 15. avgusta zbere informacije o stanju planinskih koč, pripravi 
kriterije za obravnavo investicij ter vsebinski koncept zakona. Povedal je, da bo potrebno vložiti veliko 
dela, če želijo to realizirati še v tem mandatu. V primeru, da bo mandata prej konec, je pa potrebno 
pripraviti konkretna izhodišča, da bo naslednje vodstvo pogajanja lahko nadaljevalo. Imenovali bodo 
delovno skupino, ki bo skupaj z Gospodarsko komisijo PZS te zadeve pripravila. Povedal je, da bo UO 
seznanjen z vsemi informacijami takoj, ko bo sklenjen grob dogovor z ministrstvom.  
Razprava: Jurček Nowakk je bil mnenja, da bi moral biti UO seznanjen z vsemi koraki priprave tega 
zakona in ne šele s končnim rezultatom, saj potem ne bo več mogoče ničesar spremeniti. Miro Eržen 
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je odgovoril, da ima črpanje sredstev iz proračuna svoja pravila in ni veliko prostora za demokracijo in 
široko razpravo. Dodal je, da ko bo zakon za silo usklajen z ministrstvom, bo UO s tem seznanjen. 
Martin Šolar je dodal, da bo osnutek zakona predstavljen na jesenski seji UO, če bi pa želeli, se lahko 
na to temo skliče izredna seja UO. Prisotnim je zagotovil, da nič ne bo šlo mimo Upravnega odbora. V 
razpravi sta sodelovali tudi Manja Rajh in Marija Kuhar, ki sta bili mnenja, da niti niso potrebne seje v 
živo, pač pa bi lahko člane UO samo pisno obvestili o poteku dogovarjanja z ministrstvom. Valerija 
Vidmar se je z njima strinjala in dodala, da bi UO morali seznaniti, kdo bo v delovni skupini. Jože 
Rovan je povedal, da delovna skupina še ni uradno sestavljena, bodo pa v njej najverjetneje Miro 
Eržen, Damjan Omerzu, Ivan Resnik, Martin Šolar ter pravnik (Črtomir Zavašnik).  
 
Ad. 6. Ribniška koča na Pohorju in bližnja zemljišča 
Damjan Omerzu je povedal, da so v vmesnem času od pretekle seje potekali intenzivni pogovori s PD 
Paloma in potencialnim kupcem. Do prejšnje seje UO PZS ni prišlo do uskladitve cene in ostalih 
bistvenih sestavin predpogodbe, kar bi lahko bila podlaga za obravnavo  tako na seji UO PZS kot na 
Skupščini PZS, ki je glede na vrednost deleža po Statutu PZS, pristojna za sprejem odločitve o prodaji. 
V pogajanjih je bila s strani potencialnega kupca dana pobuda za nakup ali najem in vzpostavitev 
stavbne pravice na dodatnih parcelah, ki so v okolici Ribniške koče v lasti PZS, in sicer parcel 1063/2, 
1063/3, 1062/2, 1062/5, 1062/6, stavbišča *229, vse k.o. Hudi kot in parcela 2198/1, k.o. Mislinja. 
Parcela 1063/2 je velika 12815 m2, delna namenska raba za površine za oddih, rekreacijo in šport in 
delno kmetijsko zemljišče. Parcela 1063/3 je velika 14095 m2, namenska raba za delno kmetijsko 
zemljišče, površine razpršene poselitve in površine za oddih, rekreacijo in šport. Stavbišče *229 v 
velikosti 321 m2, namenska raba za površine razpršene poselitve. Gozdne parcele 1062/2 so velike 
31050m2, 1062/5 7558 m2 in 1062/6 78 m2. Parcela 2198/1 je velika 117648m2 in je kmetijsko 
zemljišče.  Povedal je, da je za namen nadaljnjih pogovorov potrebno stališče in usmeritev UO PZS, ali 
vodstvo PZS v okviru postopka morebitne prodaje deleža Ribniške koče lahko vodi pogovore v 
kompletu s temi dodatnimi okoliškimi parcelami, seveda pod sprejemljivimi pogoji, o katerih potem 
odločata UO PZS in skupščina. 
Razprava: Bojan Rotovnik je povedal, da je presenečen nad predlogom prodaje parcel, saj imajo 
veliko sentimentalno vrednost – podedovane so bile pred časom 2. svetovne vojne. Bil je mnenja, da 
bi bila prodaja smiselna le, če bi bila PZS v minusu in bi nujno potrebovala dodatna sredstva. Dodal je 
tudi, da je bila na zazidljivi parceli postavljena na tem predelu Slovenije prva koča – Senjorjev dom, ki 
so jo med vojno sicer požgali, torej je to pomembna dediščina. Izrecno je bil proti, da se prodaja 
katerakoli parcela južno in vzhodno od ceste. Manja Rajh in Jakob Zupanc sta se z njim strinjala. Svoje 
mnenje je podala tudi Andreja Senica, in sicer se ji zdi sporno, v katero smer se razvija turizem na 
Pohorju. Ribniška koča je namreč postala znana kot zbirališče štirikolesnikov, motokrosistov in pozimi 
motornih sani. Z njo se je strinjal tudi Miran Ritonja in dodal, da sedanji najemniki koče kršijo zakon o 
varovanju narave. Martin Šolar je povedal, da razume vrednost parcel z vidika dediščine, vendar pa je 
bil mnenja, da je potrebno nepremičnine kljub temu ovrednotiti in narediti načrt za razpolaganje s 
premoženjem. Jože Rovan je dodal, da se strinja z izjavo, da so nekatere parcele dediščina in da jih je 
potrebno obvarovati, ostale parcele pa nimajo velike vrednosti in bi bilo bolj smiselno, da se jih 
proda, kot pa da se zaraščajo. Marijo Kuhar je zanimalo, zakaj PD Paloma prodaja kočo, če so njihove 
bilance pozitivne in nimajo dolgov. Jože Rovan je odgovoril, da enostavno niso mogli več upravljati s 
kočo. Miro Eržen je dodal, da ko pride do takih problemov, bi vsa društva samo imela koče, nobeno 
pa se ne javi, da bi kočo prevzelo. Povedal je, da bo do podobnih problemov prihajalo še naprej. 
Bojan Rotovnik je predlagal, naj se Načrt upravljanja z nepremičninami, ki je bil sprejet na 2. seji UO 
tega mandata, pregleda in osveži. Martin Šolar se je s tem strinjal in dodal, da bi bilo to smiselno 
urediti do naslednje seje UO PZS. Za konec je Damjan Omerzu povedal, da je cilj te razprave samo to, 
da se člani UO odločijo, ali se poleg prodaje Ribniške koče s kupcem pogovarjajo tudi o prodaji 
sosednjih parcel ali ne.  
 
SKLEP 3/12-6-2025: Upravni odbor PZS potrjuje možnost prodaje ali obremenitve s stavbno pravico 
parcel 1062/2, 1062/5, 1062/6, 1063/2, 1063/3, 229, 2198/1 vse k.o Hudi kot ter pooblašča vodstvo 
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PZS za uskladitev vsebine pogodbe s potencialnim kupcem in PD Paloma Sladki vrh. Predlog 
obravnava UO PZS in v primeru potrditve predloži v končno odločitev skupščini PZS. 
Sklep ni bil sprejet: 1 ZA in 16 PROTI 
 
Ad. 3. Rebalans finančnega načrta PZS 2025 
Ta točka bo obravnavana na naslednji seji UO PZS. 

Ad. 4. Analiza članstva PZS v tujih in domačih organizacijah 

Damjan Omerzu je predstavil pregled članstva PZS v organizacijah v tujini in Sloveniji, stroške, ki 
izhajajo iz članstva ter glavne prednosti.  

 UIAA (Mednarodno združenje planinskih organizacij), ki je krovna svetovna organizacija za 
planinstvo, alpinizem in gorski šport. Je nosilna zveza za tekmovalno ledno plezanje. Letna 
članarina najvišja izmed vseh: 8.973 €. 

 CAA (Združenje planinskih organizacij alpskega loka), ki je združenje planinskih zvez alpskih držav. 
V zadnjih štirih letih opravljena tudi korenita razprava o nadaljnjem obstoju oz. vključitvi v EUMO 
kor regionalno združenje, a do tega ni prišlo. Letna članarina: 2370€. 

 BMU (Združenje planinskih organizacij Balkana), ki povezuje planinske zveze držav Balkana. 
Deluje v duhu povezovanja, izmenjav, skupnih akcij in skupnih športnih tekmovanj. Najbolj 
konkretno je sodelovanje na Balkanskem orientacijskem tekmovanju. Letna članarina: 0€ 
(predvidena uvedba v letu 2026). 

 ERA (Evropska popotniška zveza) katera združuje organizacije, ki spodbujajo pohodništvo. Je 
nosilka evropske pešpoti (E6, E7 in E12 vodita tudi čez Slovenijo). Letna članarina: 677€. 

 ISMF (Mednarodna turnosmučarska zveza) je mednarodna organizacija za tekmovalno turno 
smučanje kot tekmovalno disciplino. Organizira svetovna in kontinentalna prvenstva. PZS 
sodeluje preko Komisije za turno smučanje in tekmovalcev na mednarodnem nivoju. Letna 
članarina: 1375€. 

 IFSC (Mednarodna zveza za športno plezanje) je mednarodna zveza za športno plezanje kot 
tekmovalni šport. Je nosilka svetovnega pokala in svetovnega prvenstva ter uradna zveza za 
športno plezanje pri MOK. PZS sodeluje v okviru Komisije za športno plezanje in organizacije 
tekme s svetovnem pokalu. Letna članarina: 1500€ 

 ICAR (Mednarodna komisija za reševanje v gorah) združuje gorske reševalne organizacije po 
vsem svetu. Namen je izmenjava znanja, standardizacija postopkov ipd. na področju gorskega 
reševanja. PZS je članica še iz obdobja, ko je v okviru PZS delovala gorska reševalna zveza. GRZS je 
sedaj polnopravna članica ICAR za Slovenijo. Članstvo PZS se je v ICAR prekvalificiralo v B 
članstvo, torej skupina organizacij članic, ki ne izvajajo gorskega reševanja. Letna članarina: 400€ 

 EUMA (Evropsko združenje planinskih organizacij) je relativno nova organizacija, ustanovljena 
pred 9 leti, katere namen je zastopanje interesov planincev in planinskih zvez na ravni EU. 
Zavzema se za glas v Evropski uniji in glavne vsebinske poudarke trenutno daje področju 
planinskih poti, planinskih koč in plezališč v naravi. PZS je že bila partnerica v projektu EU z EUMO 
ali drugimi njenimi članicami. Letna članarina: 1270€ 

 Srečanje planincev treh dežel - Julius Kugy Alpine Forum, pri katerem ne gre za uradno 
organizacijo, temveč za povezovanje planincev treh dežel. Srečanje je bilo namenjeno predvsem 
izmenjavi izkušenj na področju alpinizma, gorskega reševanja. V omejenem obsegu se ta srečanja 
nadaljujejo. Alpski forum Julius Kugy kot nadgradnja sodelovanja treh dežel deluje predvsem pri 
vzpostavitvi mednarodne poti Julius Kugy Trail. Letna članarina: 0€ 

 OKS - Olimpijski komite Slovenije – Združenje športnih zvez Slovenije, krovna organizacija za šport 
v Republiki Sloveniji in član Mednarodnega olimpijskega komiteja. Letna članarina: 300€ 

 TGZS - Turistično gostinska zbornica Slovenije združuje, povezuje in zastopa 275 članov – podjetij 
in podjetnikov dejavnosti turizma in gostinstva v odnosu do državnih organov in evropskih 
panožnih združenj. Nudi strokovno pomoč v obliki svetovanja, izobraževanja, informiranja in 
usposabljanja. Letna članarina: 3150€. 
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Razprava: Valerija Vidmar je povzela, da neposrednih koristi ni, so pa dovolj visoke, da se PZS splača 
biti včlanjena. Damjan Omerzu je odgovoril, da če se želimo udeleževati tekmovanj in biti 
prepoznavni na mednarodnem nivoju, moramo biti člani večine teh organizacij. Dodal je, da bi bilo 
potrebno predebatirati, ali je smiselno biti član vseh organizacij. Bojan Rotovnik je povedal, da se PZS 
ne more primerjati z drugimi organizacijami, saj pokriva vse dejavnosti, medtem ko so v nekaterih 
drugih državah dejavnosti ločene (posebej zveza za alpinizem, športno plezanje ipd.). 
Marija Kuhar je povedala, da so v MDO PD Primorske mnenja, da bi lahko sredstva namenjena 
članarinam, ki niso nujno potrebne, namenili npr. Mladinski komisiji za organizacijo tekmovanja MIG.  
 
SKLEP 4/12-6-2025: Upravni odbor PZS se seznanja z analizo članstva PZS v organizacijah v Sloveniji 
in v tujini.  
NI BILO GLASOVANJA 
 
Ad. 5. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2026 
Jože Rovan je predstavil predvidene datume osrednjih dogodkov v naslednjem letu, na podlagi 
katerih se bo izvedel razpis za soorganizacijo s strani društev: 

- Skupščina, sobota 18. april 2026 (najverjetneje na Vrhniki) 
- Dan slovenskih planincev, sobota 13. junij 2026 
- Podelitev najvišjih priznanj PZS, sobota 5. december 2026 (najverjetneje jo bo organiziralo PD 

Tolmin, ker praznujejo 130 letnico društva) 
 
SKLEP 5/12-6-2025: Upravni odbor sprejema datume osrednjih prireditev PZS v letu 2026:  

• Skupščina, sobota 18. april 2026 
• Dan slovenskih planincev, sobota 13. junij 2026 
• Podelitev najvišjih priznanja PZS, sobota 5. december 2026 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Predlog delitve sredstev iz Sklada planinskih koč 
Jože Rovan je zbrane seznanil s stanjem tovorne žičnice za Dom na Peco. Vetrolom jo je uničil do te 
mere, da je potrebna nova vlečna jeklenica in stebri. Potrebna je tudi izdelava celotne dokumentacije 
za investicijo. Hkrati je od sredine zime naprej uničena dovozna cesta do parkirišča in izhodišča na 
Jakobah, od koder je za rezervno oskrbo možen dostop s terenskim vozilom do doma. Cesta bo po 
informacijah Občine urejena šele pred poletno sezono. Ker je vzrok poškodbe na podporni 
infrastrukturi za delovanje koče naravna nesreča, je bila podana prošnja za finančno pomoč PZS v 
okviru Sklada planinskih koč. Po informacijah PD Mežica višina sredstev zavarovalnice še ni znana, a 
bo pokrila le manjši del celotne investicije. Dne 17. 4. 2025 se je sestal upravni organ Sklada in na 
podlagi ugotovljenih dejstev in Pravilnika Sklada predlagal potrditev finančne podpore v višini 5.000 
EUR. 
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 7/12-6-2025: Upravni odbor PZS na osnovi vloge PD Mežica za obnovo tovorne žičnice do 
Doma na Peci po vetrolomu iz Sklada planinskih koč Planinskemu društvu Mežica v letu 2025 
nameni 5.000 €. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Soglasje k spremembam in dopolnitvam Pravilnika o organiziranosti in delovanju Komisije 
za varstvo gorske narave 
Miran Ritonja je v imenu načelnika KVGN predstavil spremembe Pravilnika o organiziranosti in 
delovanju Komisije za varstvo gorske narave.  
 



 
 

16. seja UO PZS   12.6.2025
  Stran 6 od 7 
 

SKLEP 8/12-6-2025: Upravni odbor PZS daje soglasje dopolnjenem Pravilniku o organiziranosti in 
delovanju Komisije za varstvo gorske narave PZS, ki ga je Zbor Komisije za varstvo gorske narave 
sprejel 22. 3. 2025. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 9. Spremembe v Katastru planinskih poti 
Jože Rovan je povedal, da je Komisija za planinske poti obravnavala vlogo PD Lisca Sevnica, za 
registracijo nove planinske poti, ki povezuje železniško postajo s Šentjurskim hribom. 
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 9/12-6-2025: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Lisca Sevnica odpre in je skrbnik odsekov planinskih 
poti Tržišče žp–Šentjurski hrib. Nove odseke planinske poti se vnese v evidenco planinskih poti 
Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Lisca Sevnica upoštevati določbe 
Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v evidenco gospodarske javne 
infrastrukture. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad. 10. Informacija o delovanju komisij PZS 
Ni bilo razprave. 
 
Ad. 11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora______________________________ 
Jurček Nowakk je povedal, da naj bi se na pobudo PD Bajtar na Veliki planini obnovile vse zimske 
markacije. To bi prijavili kot delovno akcijo MDO PD-ja. Zanimalo ga je, kako je s financiranjem le tega. 
Postaviti bi bilo namreč treba okoli 40 drogov. Damjan Omerzu je odgovoril, naj pošljejo pobudo na 
Komisijo za planinske poti. Jože Rovan je dodal, da se na nekaterih poteh zimskih markacij ne splača 
obnavljati, saj jih sneg na nekaterih mestih vsako leto uniči. Povedal je, da zimske markacije prav tako 
ne bodo obnovljene na Triglavski magistrali (z izjemo poti v gozdu), saj je na večinskem odseku poti 
možna orientacija z GPS-jem. Martin Šolar se s tem ni strinjal, saj je Triglavska magistrala naša kulturna 
dediščina, ki jo je potrebno varovati. Jože Rovan je povedal, da markacije pridejo v poštev samo v lepem 
vremenu, prav tako pa je njihovo vzdrževanje drago.  
Manjo Rajh je zanimalo, kdaj bo zapisnik Skupščine PZS objavljen na spletni strani PZS. Damjan Omerzu 
je odgovoril, da bo objavljen naslednji dan. Manjo Rajh je zanimalo tudi, zakaj na spletni strani PZS ni 
več mogoče videti podatkov o članstvu po društvih. Damjan Omerzu je odgovoril, da se teh podatkov 
od lanskega leta naprej ne objavlja več. Zanimalo jo je tudi, če načelniki Vodniških odborov MDO lahko 
pridejo na seje Vodniške komisije. Damjan Omerzu je odgovoril, da pravilnik VK PZS določa Izvršni 
odbor komisije in Vodniško komisijo, ki jo poleg članov IO sestavljajo tudi vodje vodniških odborov 
MDO in to praviloma poteka vsaj enkrat letno. Letos je potekalo v maju,  predstavnik Savinskega MDO 
PD-ja na zadnji seji ni bil prisoten. Manja Rajh je za konec omenila še ponesrečeno organizacijo 
tekmovanja SPOT. Povedala je, da je s strani udeležencev prejela veliko pritožb, ki so se nanašale 
predvsem na obnašanje članov Mladinske komisije PZS in nepoznavanje pravilnika tekmovanja. Bila je 
mnenja, da predsedstvo PZS ni pravilno ukrepalo in je vse težave samo pometlo pod preprogo. Jože 
Rovan je povedal, da so se člani predsedstva sestali z razširjeno ekipo MK PZS in se pogovorili o vsem, 
kar je šlo narobe. Pripravljeni so bili ukrepi, v obliki določitve koordinatorja tekmovanja, da do 
podobnih zapletov ne bo več prihajalo, o čemer so udeleženci tudi že obveščeni. 
Marija Kuhar je povedala, da so se pritožbe glede SPOT-a, ki jih je prejela ona, nanašale predvsem na 
prepozno znan datum tekmovanja in na težavnost le tega (veliko ekip je odstopilo).  
 
Ad. 12. Razno_______________________________________________________________________ 
Ernest Gradišar je povedal, da bo na Dan planincev čez Janče potekala trasa maratona Franja. Roman 
Ponebšek je odgovoril, da organizatorji to vejo in da to ne bo vplivalo na izvedbo Dneva planincev.  
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Marija Kuhar je predlagala, da organizator Dneva planincev društvom pošlje napotke, katere poti so 
primerne za avtobuse. Roman Ponebšek je odgovoril, da so društva, ki so spraševala po teh 
informacijah, odgovore že dobila.   
 
Naslednja seja UO bo predvidoma 25. 9. 2025. 
 
Seja je bila končana ob 19:20.  

 
 
Zapisala: 
Špela Mali, 
poslovna sekretarka PZS 
 

Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
 


